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BESTYRELSESMØDE 

Torsdag 14. november kl. 17.30 
Vi mødes i restauranten først. 
 
Deltagere: Niels-Erik Broberg, Pernille Packert Martensen, Morten Løgager, Villy Rosendahl-Kaa, Ernst 
Knudsen, Mie Holck, Mads Hendrichsen, Erling Böttcher (suppleant) og Christina Cassone (referent). 
Afbud:  
 

1 Orientering 

  
Formand orienterer om VD 
Der orienteres om at HP er blevet opsagt i VD. 
 
TU/DU har holdt møde 24. oktober (læs referat her)  
Næste møde: 27/3 

• Der er besluttet at vi udvider brugen af det elektroniske kampskema også til nederste rækker 
efter Nytår. Papirkampskema i tilfælde af 5 spillere på et hold. 

• Erling ønsker en uddybning af retningslinjer for ekstraordinære indplaceringer på baggrund 
af deres ansøgning i sommer. 
Der bliver kommenteret, at man ikke kan anke TU’s beslutningen om en ekstraordinær 
indplacering og det var en fejl/misforståelse, at der blev åbnet op for muligheden. 

 
UU har holdt møde 22. oktober (læs referat her) 
Næste møde: 11/3 
Lille fremgang i antal kidshold til stævner. 
Nyt medlem: Carina fra LGV. 
 
FU har holdt møde 7. november 
FU gennemgik budgettet 2025 og det foreløbige regnskab 2024. 
Pernille præsenterede en plan over nuværende og kommende medarbejdernes MUSamtaler. 
 
Kredssekretær: løbende sager  
Talentstatus: der kigges nærmere efter de klubber med spillere med talentstatus, da vi er blevet gjort 
opmærksom på at nogle klubber ikke overholder reglerne omkring talentstatus eller har misforstået 
intentionen med dem. 
U15 spillere på seniorhold: vi har en klub som har benyttet U15 spillere på et seniorhold uden disse 
har haft en dispensation. Derudover har de ikke været obs på at SVBK har en regel omkring max 
antal U15 dispenserede spillere på et seniorhold. 
 
TU har til opgave at kigge på disse regler og arbejde på et forslag til forbundet om hvordan SVBK 
kunne tænke sig at disse blevet ændret. Der er nemlig også nogle retningslinjer som er svært at 
overholde. 
 
 
 
 

2 Økonomi 

 Regnskab 2024 
Bestyrelsen kiggede det foreløbige regnskab igennem. Der er brugt nogle projektpenge men ikke 
helt hvad der var planlagt endnu.  
 
Budget 2025 
Der er planer om at bruge flere af projektpengene som fx til et seminar i foråret/sommeren 2025, 
projekt udviklingsklubber som er startet op samt diverse mindre projekter ifm. dommerområdet, som 
også er startet op. 
 
 

https://svbk.dk/images/dokumenter/Referater/TU/TDU241010.pdf
https://svbk.dk/images/dokumenter/Referater/UU/UU241022.pdf
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3 Projekter (status) 

  
2 gratis dommere på dommerkursus 
Pt. har der været 2 klubber der har benyttet sig af tilbuddet. Vi har haft udfordringer med at kunne 
holde de åbne kurser grundet for få instruktører. Vi satser på at kunne få nogle kurser lagt i 
kalenderen for foråret. Der er nogle klubber som ikke har benyttet sig af kurset, da de afventer de 
åbne kurser. 
 
Efterårets ungdomsdommer 
I sæsonen 2024/25 kåres der en efterårets ungdomsdommer for efteråret 2024. I foråret kåres der 
forårets ungdomsdommer og årets dommer (senior). Der kåres en dommer i hver kategori i hver klub 
og det er klubben der er ansvarlig for at indstille dommerne. 
 
Status på seminar i forår/sommer 2025 
Mie, Morten og Pernille fremlagde deres oplæg til seminarets rammer og indhold. 
Mål: skabe en ramme for erfaringsudveksling og fælles læring omkring god kommunikation og 
samarbejde i klubberne, samt at styrke frivillighedskulturen. 
 
Klubudviklingsprojektet:  
Amager og Roskilde har søgt projektet. Broberg og Christina (VD) tager på besøg hos Amager start 
december og aftaler derefter et besøg hos Roskilde. 
 
Broberg vil også prøve at tage fat i nogle af de klubber vi tidligere har talt om for at høre om projektet 
kunne være noget for dem. 
 

4 Adfærd 

 Der har været problemer med enkelte folks adfærd i hallerne. 

Bestyrelsen har diskuteret hvad der er mulighed for at gøre i hallen når der er uønsket opførsel fra fx 

tilskuere. Dårlig opførsel fra spillere og trænere er der klare linjer omkring i reglerne og hvad 

dommerne kan gøre, men uacceptabel opførsel fra tilskuere er der mere tvivl om ift. hvad der kan 

gøres. 

Dommeren kan som udgangspunkt godt stoppe eller pause kampen og bede hjemmeklubben 

(arrangøren) om at smide en person ud af hallen hvis det er uacceptabel adfærd som fx 

fornærmende, racistisk eller aggressiv opførsel (ligesom med spillere/trænere). 

 

Vi har ikke konkrete regler eller retningslinjer omkring hvad der er mulighed for at gøre i disse 

tilfælde, derfor laves der et oplæg af CC til hvad der kan stå i reglementerne fremadrettet. 

 

Fælles Turneringsreglementet: 

 

§ 35 

Stk. 1 Den arrangerende klub er objektivt ansvarlig over for Volleyball Danmark for uacceptabel 

adfærd og skadegørende handlinger fra tilskuere og fans, medmindre det jf. §36 kan henføres til 

tilskuere og fans der kan relateres til den gæstende klub. 

§ 36 

Stk. 1 Den gæstende klub er objektivt ansvarlig over for Volleyball Danmark for uacceptabel adfærd 

og skadegørende handlinger fra tilskuere og fans, der kan relateres til det specifikke og afgrænsede 

tilskuerafsnit, som den gæstende klub eventuelt er blevet tildelt. 

Stk. 2 Den gæstende klub er ligeledes objektivt ansvarlig over for den arrangerende klub og 

Volleyball Danmark for uacceptabel adfærd og skadegørende handlinger fra tilskuere og fans, der på 

anden måde end gennem tilstedeværelse i et eventuelt tildelt udebaneafsnit kan relateres til den 

gæstende klub, uanset hvor i hallen denne adfærd måtte opstå. 

 

VolleyLigaen har et Fælles Ordensreglement, hvor man kan hente lidt inspiration fra. 

 

 

https://volleyball.dk/wp-content/uploads/2023/06/2.3.2.b_Faelles_ordensreglement_-_Volleyligaen.pdf
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5 Julefrokost/julegaver 

 Der er sendt info omkring julegaver – husk fristen. 
Der besluttes at afholde julefrokost for SVBK’s ledere/frivillige den 3/1. 
Morten/Pernille koordinerer med CC. 
 

6 Næste møde 

 11/2 kl. 17.30 

7 Eventuelt 

 Debat om anerkendelse af rekrutterings- og talentarbejde i dansk volleyball. 
 

 
 
 
 
 
 
 


